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BR.0002.1.2021.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XXIV/2021 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 25 lutego 2021 roku 

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XXIV sesję Rady Gminy Baranów o godz. 09:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecni: Radny P.Marciniak, Radny M.Tyra) P.Wójt. 

B.Lewandowską – Siwek, P.Skarbnik M.Żłobińską, P.Kierownik GOPS M.Wiśniewską, P.Kierownik 

CUW S.Szmaję P.zastępcę Kierownika A.Kiedosa, P.Inspektor M.Fras oraz informatyka. Na 

podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 13 Radnych, co stanowi 

quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad - brak. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk. Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: 

http://baranow.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2021-2026. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2022 rok 

środków przeznaczonych na fundusz sołecki. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów przez Gminę Baranów w 

podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. z siedzibą w Kępnie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Baranów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli na rok 2021. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Zespołu Szkół w Baranowie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów 

na 2021 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Baranów w 2021 roku. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na terenie 

Gminy Baranów. 

http://baranow.esesja.pl/transmisje_z_obrad_rady
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18. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

19. Przyjęcie sprawozdań z prac Komisji Stałych Rady Gminy Baranów w 2020 roku. 

20. Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

P.Wójt przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej sesji. Powiedziała, że 

wszystkie uchwały były realizowane (05:14 – 06:55 minuta transmisji). 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji nie uczestniczył w 

żadnych spotkaniach ze względu na pandemię.   

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poinformował Radnych, że po omówieniu i dyskusji nad 

projektami uchwał, będą one bezpośrednio głosowane. Dodał, że nie będzie odczytywania projektów 

uchwał ze względu na pandemię oraz ze względu na fakt, że w statucie nie ma zapisu o obowiązku 

odczytywania uchwał przed głosowaniem.   

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (08:20 – 14:26 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/178/2021 - stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2021-2026. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła projekt uchwały (15:24 – 16:13 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2021-2026. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/179/2021 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 

2022 rok środków przeznaczonych na fundusz sołecki. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (17:14 – 18:25 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w 

budżecie gminy na 2022 rok środków przeznaczonych na fundusz sołecki.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Magdalena Florczak , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa , Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, 

Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski , Marta Wylęga  

PRZECIW (2) 

Grzegorz Bystry , Teresa Jerzyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Hanna Urbańska, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XXIV/180/2021 - stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów przez Gminę Baranów w 

podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. z siedzibą w Kępnie. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła projekt uchwały (19:35 – 20:10 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie objęcia dodatkowych udziałów przez Gminę 

Baranów w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o. z siedzibą 

w Kępnie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



4 

 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/181/2021 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że P.Kierownik GOPS w Baranowie 

M.Wiśniewską, aby omówiła projekt uchwały.  

P.Kierownik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (21:09 – 25:46 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę 

Baranów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/182/2021 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli na rok 2021. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik CUW w Baranowie S.Szmaję o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawiła projekt uchwały (22:39 – 23:16 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli na rok 2021 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
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Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/183/2021 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Zespołu Szkół w Baranowie 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik CUW w Baranowie S.Szmaję o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawiła projekt uchwały (24:15 – 24:55 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Zespołu Szkół w 

Baranowie 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/184/2021 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Baranów na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że plan pracy Komisji Rewizyjnej został Radnym 

przesłany i każdy mógł się z nim zapoznać. Zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Baranów na 2021 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/185/2021 - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

E.Marszałek o omówienie tego i kolejnego projektu uchwały. 

Radna E.Marszałek przedstawiła projekty uchwał. Wyjaśniła, że obie petycje zostały złożone w 

interesie publicznym i dotyczą szczepionek przeciwko chorobie COVID-19 wywoływanej przez wirus 
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SARS-CoV-2. Powiedziała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po dokonaniu analizy obu petycji i 

przeprowadzeniu dyskusji, jednogłośnie zaopiniowała je negatywnie i wniosła do Rady o ich 

nieuwzględnienie. Stąd oba projekty uchwał dotyczą rozpatrzenia petycji w sposób negatywny.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/186/2021 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/187/2021 - stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Baranów w 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Wójt o omówienie projektu uchwały. 

P.Wójt przedstawiła projekt uchwały (30:43 – 31:33 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Baranów w 2021 roku 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/188/2021 - stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (32:23 – 33:01 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

gruntowych  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/189/2021 - stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku 

na terenie Gminy Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (34:02 – 34:49 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

W dyskusji wzięli udział (34:58 – 39:42 minuta transmisji): 

Radna Teresa Jerzyk zapytała czy zmieni się częstotliwość odbioru szkła, ponieważ w projekcie jest 

mowa o odbiorze raz na 3 miesiące a do tej pory szkło odbierano raz na 2 miesiące.  

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że jeżeli chodzi o szczegóły w temacie tej uchwały to prosi o 

podejście do Referatu do pracownika merytorycznego.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek dodała, że żadne zmiany w umowie z Panią Peter nie zostały 

wprowadzone, także nic nie wie, żeby zmianie uległa częstotliwość odbioru.  

Radny Grzegorz Bystry zapytał czym różni się ta uchwała od kolejnej, ponieważ w obu są różne 

terminy odbioru poszczególnych frakcji. Wyjaśnił, na przykładzie frakcji bio – w kolejnej uchwale jest 

zapis o odbiorze 2 razy w miesiącu a w tej o odbiorze co najmniej raz w roku.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek wyjaśniła, że zapis co najmniej raz w roku jest zapisem ogólnym, 

wprowadzonym nowymi przepisami i nie oznacza, że nie może być częściej a w kolejnej uchwale jest 
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zapis szczegółowy dotyczący częstotliwości odbioru. Powiedziała, że częstotliwość odbioru jest 

określona w umowie z Panią Peter i umowa ta obliguje nas na cały okres jej trwania, nie ma 

możliwości jej zmian po przetargu. W odniesieniu do pytania Radnej T.Jerzyk, P.Wójt powiedziała, że 

nie sądzi by były jakieś zmiany dotyczące odbioru szkła, ponieważ umowa nie była aneksowana. 

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Utrzymania Czystości i 

Porządku na terenie Gminy Baranów 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/190/2021 - stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. P.Kierownik przedstawił projekt uchwały 

(40:40 – 41:24 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Radny Grzegorz Bystry powiedział, że w tym projekcie jest zapis, iż sekcja bio odbierana będzie raz 

na miesiąc, a w okresie od kwietnia do października raz na tydzień z budynków wielolokalowych i raz 

na dwa tygodnie z budynków mieszkalnych jednorodzinnych. I zapytał czy będzie zmiana dotycząca 

harmonogramu odbioru odpadów.  

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że tak.  

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXIV/191/2021 - stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 
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Ad. 19 Przyjęcie sprawozdań z prac Komisji Stałych Rady Gminy Baranów w 2020 roku 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że sprawozdania zostały Radnym przedstawione, wobec 

czego przystąpimy do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdań z prac Komisji Stałych Rady Gminy Baranów w 2020 

roku  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry , Magdalena Florczak , Teresa Jerzyk , Marian Kremer , Mieczysław Kurzawa ,  

Franciszek Łęgocki , Marek Majczyk, Ewa Marszałek , Ryszard Stasiowski , Andrzej Stodolski ,  

Hanna Urbańska, Marta Wylęga , Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Sprawozdania z prac Komisji Stałych Rady Gminy Baranów zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 20 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

 

Ad. 21 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

W dyskusji wzięli udział (44:42 – 55:00 minuta transmisji): 

Radny Grzegorz Bystry zapytał o dotację na Bieg Muratora. Powiedział, że w ubiegłym roku również 

o to pytał i wówczas P.Wójt powiedziała, że Bieg Muratora i Wężyka są to imprezy jednodniowe stąd 

dotacja jest w takiej samej kwocie dla obu biegów. W tym roku na Bieg Wężyka wnioskowano o 

dotację w kwocie 5 tys. zł, na Bieg Muratora 5,5 tys. zł. Bieg Wężyka dostał 100 % wnioskowanej 

kwoty, a Bieg Muratora 3 tys. zł – skąd ta różnica? 

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek różnica wynika z ilości osób z terenu Gminy Baranów 

uczestniczących w tych biegach. Dodała, że Bieg Wężyka jest głównie biegiem dzieci i młodzieży z 

terenu Gminy, dodatkowo jest bieg dorosłych – aby pokazać dzieciom jak dorośli biegają i się do tego 

przygotowują. Natomiast Bieg na Muratorze jest biegiem głównie osób z zewnątrz, a mieszkańców 

Gminy uczestniczy w nim ok. 20 %. 

Radny Andrzej Stodolski zapytał o ścieżkę w Mroczeniu. 

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że ścieżka o której mowa w budżecie jest 

turystyczną ścieżką po torach. Dodała, że dalej ubiegać się będzie o ścieżkę wzdłuż drogi krajowej nr 

39. P.Wójt powiedziała, że ścieżka ta była w planach GDDKiA jednak po zmianach władz, pieniądze 

te zostały przekwalifikowane w Warszawie na inne zadanie. Powiedziała, że w dalszym ciągu Gmina 

stara się o tą ścieżkę.  

Radny Andrzej Stodolski zapytał o prowincję Słupia – Lisiny, gdzie to się znajduje? 

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że jest to w Słupi na końcu ul. Kuźnickiej.  

Radny Andrzej Stodolski zapytał o kwestię utworzenia cmentarza komunalnego.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek powiedziała, że były w tym temacie prowadzone rozmowy z 

księdzem kanonikiem, proboszczem Baranowa. Dodała, że może ponownie podjąć ten temat, jednak 

decyzja należy do proboszcza.  
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Radna Hanna Urbańska zawnioskowała o poprawę nagłośnienia, ponieważ wielu wypowiedzi nie 

słychać.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że będziemy się starać poprawić jakość 

nagłośnienia.  

Radna Teresa Zawada powiedziała, że do Urzędu składane były wnioski o wycięcie kilku drzew przy 

stawie w Grębaninie, jednak nic w tym zakresie się nie dzieje. Dodała, że te drzewa są spróchniałe, 

jedno jest złamane i grozi to wypadkiem, tym bardziej, że pod jednym z drzew jest ławeczka. Radna 

poprosiła o zajęcie się tą sprawą.   

Radny Grzegorz Bystry zapytał na jakim etapie jest budowa oświetlenia pomiędzy ul. Murarską a 

Geodetów na Os. Murator.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że zlecony jest projekt oświetlenia całej ul. Przy 

Torach do drogi powiatowej na Jankowy.  

 

Ad. 22 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

XXIV sesji o godz. 09:58. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                                                                                                                                              


